
 

 

Efter att Rådet för funktionshinder tagit del av ”Framtidsbild för Kista Science 

City” och den tänkta uppdateringen av visionen för de kommande tio åren, vill 

vi framföra följande reflektioner. 

Vi i rådet har en god förbindelse med Kista Galleria och dess chef angående 

olika funktionshinder  och de åtgärder som behöver göras för en bra Galleria, 

eftersom den utgör en stor handels och mötesplats för boende i Kista. 

Gallerian är en plats i Kista, men tyvärr nämns inte något i denna 

”Framtidsbild” vad beträffar tillgänglighet för funktionsnedsatta, när det nämns 

om ev. nya bostadsplatser, Järvafältet och dess  utnyttjande som fritidsområde. 

Vi förutsätter att funktionshinder aspekten beaktas och därigenom göra hela 

Kista till en plats för såväl, ingenjörer, forskare, studenter och alla övriga 

människor med eller utan funktionhinder. 

Vi vill också framhålla att rådet framöver vill vara en remissinstans,  så att vi 

kan tillföra våra kunskaper i rätt tid i ett pågående ärende. 

Rådet för funktionshinderfrågor  

genom Karin Lansky 

 

 


